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Zápis z 5. jednání Komise pro humanitární pomoc Ukrajině RMČ 
Praha 10, které se konalo dne 8. 4. 2022, videokonferenčně 

od 8:32 do 9:00 hodin

Přítomní členové KOM: Mikuláš Pobuda, Ing. Petr Beneš, MgA. David Kašpar, Jaroslav 
Štěpánek, MBA, Ing. Jana Komrsková, Mgr. Pavel Mareš, Ing. arch. Martin Valovič, 
Ing. Zdeněk Vávra, Ph.D., Ing. Michal Narovec

Omluvení členové KOM: JUDr. Radmila Kleslová (v zastoupení Jaroslav Štěpánek, MBA) 
Neomluvení členové KOM:-
Hosté: Ing. Marek Šuran, doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., Kateřina Hořejší, OKP

Jednání KOM bylo zahájeno v 8:32 hodin.

Program: schválené body jednání

1. Schválení programu 5. zasedání KHPU.
2. Schválení zápisu ze 4. zasedání KHPU.
3. Metodika pro žadatele humanitární pomoci a podporu integrace uprchlíků z UK.
4. Aktuální situace a další informace.
5. Návrhy politických klubů k činnosti KHPU.
6. Diskuze, různé.

Popis průběhu jednání KHPU.

Předseda KHPU navrhnul zařadit na jednání bod č. 3. „Metodika pro žadatele humanitární 
pomoci a podporu integrace uprchlíků z UK"(bylo rozesláno předem členům elektronicky).

Průběh hlasování:
Pro: 8
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 1

navržený bod č. 3 byl schválen

K bodu 1. Schválení programu KHPU č. 5.
Předseda konstatuje, že KHPU byla na dnešním jednání schopná usnášení. Předseda KHPU 
následně nechal hlasovat o doplněném návrhu programu, který byl členům komise předem 
rozeslán.
Průběh hlasování:
Pro: 8
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 1
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program jednání byl schválen

K bodu 2. Schválení zápisu ze 4. zasedání KHPU.

Předseda KHPU nechal hlasovat o znění zápisu KHPU č. 4 ze dne 1. 4. 2022 (byl rozeslán 
elektronicky).
Do diskuze k případnému doplnění zápisu se nikdo nepřihlásil.

Průběh hlasování: ■
Pro: 8
Proti: 0
Zdržel se: 0
Nehlasoval: 0

zápis z jednání č. 4 bylo přijato

K bodu 3. Metodika pro žadatele humanitární pomoci a podporu integrace uprchlíků z UK.

Lucie Sedmihradská materiál představila, jedná se o program, který je určen pro organizace, 
které se podílejí v rámci humanitární pomoci pro UK. Určila základní technické parametry a 
postup jak o dotace žádat. Materiál bude schvalován RMČ Praha 10.
Michal Narovec se zeptal, zda není týden na podání žádostí moc krátký termín, i když to 
bude předem měsíc vyvěšeno na úřední desce. Nikoliv, jde o dostatečný čas s přihlédnutím 
na zkušenosti s administrací v jiných dotačních programech MČ Praha 10. Dojde k propagaci 
programu, aby se o tom dověděla široká odborná společnost.
Zdeněk Vávra poukázal na několik pravopisných nepřesností, bude opraveno. Dále 
připomněl, že v materiálu postrádá pomoc psychologickou. Také v plánované podpoře 
jazykových kurzů je to vše v pořádku, ale má se jednat o kurzy českého jazyka, což by tam 
výslovně uvedl, aby nedošlo k tomu, že se budou učit němčinu a angličtinu a potom odejdou 
pracovat jinam. Také se zmínil o retrospektivní možnosti čerpání dotace, zda je to správně 
dle platné legislativy.

Mikuláš Pobuda uvedl, že se také ptal na psychologickou pomoc a bylo mu vysvětleno, že je 
možno v rámci tohoto navrženého programu o tuto žádat.
Lucie Sedmihradská uvedla, že formální problém s retrospektivním proplácením není. Jde o 
to, že je potřeba podpořit také organizace, které pomáhají již od 24. února 2022, kdy začala 
na UK válka atd.

Následně nechal hlasovat o usnesení č. KHPU/1/5/2022: KHPU doporučuje RMČ Praha 10 
vyhlášení dotačního programu MČ Praha 10 pro rok 2022 a metodiky pro žadatele o dotace 
v roce 2022, poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu pro oblast humanitární pomoci a 
podpory integrace uprchlíků z Ukrajiny.

Průběh hlasování:

Pro: 8
Proti: 0
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Zdržel se: O
Nehlasoval: 1

Stanovisko bylo přijato

Zjednání se v 8 40 hod odpojila pí. Sedmihradská a pí. Hořejší.

K bodu 4. Aktuální situace a další informace

Předseda KHPU informoval o nově ubytovaných uprchlících na Kubánském náměstí 
v soukromém objektu Mars, kde je v současné době nahlášeno celkově 200 osob, včetně 70 
dětí. Také je připravováno ubytování ze strany MHMP v Záběhlickém hotelu, ale ktomu 
nejsou zatím další informace.
Miloš Jurča uvedl, že po stránce bezpečnosti nejsou v BDM zaznamenány žádné problémy.
Petr Beneš potvrdil, že situace v BDM je stabilizovaná. Jedna ubytovací jednotka se uvolnila a 
bude nově obsazena. Bylo dokoupeno vybavení, lidé mají matrace, ledničky, kuchyňské 
vybavení, také byl přivezen nějaký nábytek jako stoly a židle. Bylo ukončeno jednotné 
stravování. Další ubytování je připravováno a bude zohledněna například profese a její 
využití pro Prahu 10.
Martin Valovič informoval o jednání s developery o možnosti ubytovat UK v objektech které 
vlastní a jsou v současné době prázdné. Do 14 dnů bude od nich vědět, jaké jsou možnosti.
David Kašpar uvedl, že aktuálně se připravuje skokové navýšení školních kapacit od 1. 9. 
2022. Diskuze je vedena o výstavbě kontejnerové školy. Jedná se o náročné řešení. Kapacita 
je naplněna, 380 dětí je umístěno v ZŠ a na příští jednání KHPU bude předložen detailní 
rozpis.
MŠ umístěno 53 dětí, adaptační skupina je v Jasmíně a další se připravují. Výuka češtiny je v 
ZŠ Jakutská. Dále se na výuce češtiny tom bude pracovat.
Michal Narovec se zeptal, zda je něco připravováno na letní prázdniny, neví jak je to 
technicky těžké, ve školách probíhá údržba, malování atd. Zda nejde naplánovat například 
výuka češtiny.
Určitě poběží prázdninový provoz, na prázdniny zatím přesný plán ale není. Je nutné ale 
nechat učitele také někdy odpočinout.
Zdeněk Vávra zmínil možnost zapojit také dobrovolníky, seniory atd do výuky. Jsou lidé, kteří 
za nákladové prostředky chtějí pomáhat, třeba na první prázdninový měsíc.

K bodu 5. Návrhy politických klubů k činnosti KHPU.
Bez návrhu.

K bodu 6. Diskuze, různé
Bez návrhu.
Předseda KHPU sdělil, že příští jednání bude svoláno pravděpodobně na 22. 4. 2022 v 8:30 
hod. Pozvánka bude rozeslána dle jednacího řádu 7 dní předem.

Bc. Miloš Jurča, tajemník KHPU Mikuláš Pobuda, předseda KHPU

8. 4. 2022
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USNESENÍ KOMISE PRO HUMANITÁRNÍ POMOC UKRAJINĚ

č. 2022/05/01

ze dne 8. 4. 2022

Komise pro humanitární pomoc Ukrajině

I. DOPORUČUJE Radě MČ Praha 10 vyhlášení Dotačního programu MČ Praha 10 pro rok 2022 
a Metodiky pro Žadatele o dotace v roce 2022 k poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu pro 
oblast podpory Humanitární pomoc a podpora integrace uprchlíků z Ukrajiny

Mikuláš Pobuda

předseda Komise pro humanitární pomoc Ukrajině


